

Title (en)
Flower box support for balconies.

Title (de)
Halter für Balkonblumenkästen.

Title (fr)
Appui de bac à fleurs pour balcons.

Publication
EP 0518193 A1 19921216 (DE)

Application
EP 92109334 A 19920603

Priority
DE 4118893 A 19910610

Abstract (en)
A flower box support for balconies is described, having a hook part (1') which encompasses the box and an angled parapet part (2'), which engages over the parapet and whose horizontal sliding leg (9') is displaceably and lockably connected to the hook part (1'). The principle section (6) of the hook part (1') has a supporting section at the upper end which is bent over at right angles. The object of designing the support as a cohesive system which is not merely held together by the screw is achieved in that the hook part (1') and the sliding leg (9') are inserted one into the other with positive fitting. The sliding leg (9') can be designed as a C-shaped profile or can be flat. In the latter case, the longitudinal slot in the sliding leg can have regular, mutually opposite edge cut-outs. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Halter für Balkonblumenkästen beschrieben mit einem den Kasten umfassenden Hakenteil (1') und einem die Brüstung übergreifenden winkelförmigen Brüstungsteil (2'), dessen horizontaler Schiebeschenkel (9') mit dem Hakenteil (1') verschiebbar und arretierbar verbunden ist. Der Hauptabschnitt (6) des Hakenteils (1') weist am oberen Ende einen rechtwinklig abgebogenen Tragabschnitt auf. Das Ziel, den Halter als zusammenhängendes System auszubilden, der nicht nur durch die Schraube zusammengehalten wird, ist dadurch erreicht, daß der Hakenteil (1') und der Schiebeschenkel (9') formschlüssig ineinandergefügt sind. Der Schiebeschenkel (9') kann als C-Profil oder flach ausgebildet sein. Im letzteren Falle kann der Längsschlitz des Schiebeschenkels regelmäßige, einander gegenüberliegende Randaussparungen aufweisen. <IMAGE>

IPC 1-7
A47G 7/04

IPC 8 full level
A47G 7/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 7/044 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] FR 2510349 A1 19830204 - FAMY MARCEL [FR]
• [A] DE 3506407 A1 19860828 - ALFER ALU FERTIGBAU [DE]
• [A] EP 0334770 A1 19890927 - LAHU PIERRE
• [A] CH 635503 A5 19830415 - BODENSCHATZ AG [CH]

Cited by
DE102010026124A1; EP1060697A1; US10898020B2; GB2283667A; GB2391454A; GB2391454B; FR2799628A1; DE202011102310U1; WO2015044700A1; WO2012022280A1; DE202011110502U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0518193 A1 19921216; EP 0518193 B1 19941005; AT E112468 T1 19941015; DE 4118893 A1 19921217; DE 59200587 D1 19941110

DOCDB simple family (application)
EP 92109334 A 19920603; AT 92109334 T 19920603; DE 4118893 A 19910610; DE 59200587 T 19920603